
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцять третьої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       13 червня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцять третьої  сесії міської ради  
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Шляхова Ольга Олегівна), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, 
Костромінов Сергій Анатолійович, Почтовюк Андрій Борисович, Угніч 
Григорій Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до 
роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання двадцять третьої  
сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 27 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Оголосив ХХІІІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 
 На   пленарне   засідання    ХXІІІ    сесії    Кременчуцької    міської     ради  
VII скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної 
ради, члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, в.о. керівника 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, т.в.о. начальника Управління патрульної 
поліції в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в 
Полтавській області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу 
Управління державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани.  

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
4. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 



 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
4. Іванян Геннадій Михайлович            - від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
6. Піддубна Оксана Миколаївна             - позафракційна 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

Указом Президента України від 16 листопада 2016 року № 506/2016 за 
особливу мужність і високий професіоналізм, виявлені у захисті державного 
суверенітету та територіальної цілісності України, вірність військовій присязі, 
нагороджується  посмертно орденом «За мужність» III ступеня ДОВБНЯ 
ОЛЕГ ОЛЕКСАНДРОВИЧ, нагорода вручається батькові - Довбні 
Олександру Миколайовичу. 
                                                (вручення нагороди) 
 

Відповідно до розпорядження голови Полтавської обласної ради 
Біленького О.Ю. від 30 червня 2016 року  № 133 нагороджується нагрудним 
знаком «За вірність народу України» II ступеня солдат СТОВПАК ОЛЕГ 
СТАНІСЛАВОВИЧ. 
                                                (вручення нагороди) 
  
 
                                         Шановні депутати, присутні! 
     Дозвольте поздоровити депутатів, які відсвяткували свій день народження 
між пленарними засіданнями: 
 
- Шибашов Володимир Вікторович– відсвяткував день народження –  
15 травня 2017 року (1971 р.), 
 
- Порицький Микола Миколайович– відсвяткував свій день народження –  
18 травня 2017 (1963 р.), 
 



 - Кавунник Дмитро Вікторович - відсвяткував свій день народження  
10 червня 2017 року (1981 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
        

Згідно з розпорядженням від 30.05.2017 № 156 – Р «Про скликання 
XХIII   сесії   Кременчуцької   міської   ради   Полтавської   області  
VII скликання»   виносяться такі питання: 
 
1. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента України 
та Голови Верховної Ради України щодо важливості якомога швидкого 
прийняття Закону України «Про цивільну зброю та боєприпаси». 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
 
2. Про виконання міського бюджету за I квартал 2017 року. 
 
Доповідає: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
                                             управління  
 
3. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
Доповідає: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
                                             управління  
 
4. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» (Апарат міської ради 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області). 
 
Доповідає: Карпенко Н.В. –керівник апарату міської ради 
 
5. Про затвердження рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 03.05.2017 № 356. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
 
6. Про приведення у відповідність окремих загальноосвітніх навчальних 
закладів до їх типів. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. - директор департаменту освіти 
 
7. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» у новій 
редакції. 



Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони здоров'я 
 
8. Про створення комунального закладу «Центр реабілітації та адаптації 
учасників бойових дій, членів їх сімей та внутрішньо переміщених осіб» 
Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  
 
9. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  
 
10. Про погодження кандидатур багатодітних матерів щодо присвоєння 
почесного звання України «Мати-героїня». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
11. Про визначення переможця інвестиційного конкурсу в рамках державно-
приватного партнерства. 
 
Доповідає:Бедрацький П.В.–заступник директора КП «Кременчуцький Центр 
                                                 міжнародних зв’язків та економічного розвитку 
                                                 міста «Кременчук Інвест» 
 
12. Про встановлення розміру ставок єдиного податку у місті Кременчуці  
(регуляторний акт). 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
                                             торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
13. Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної 
ділянки, на території міста Кременчука (регуляторний акт). 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
                                             торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 



14. Про закріплення майна, що належить до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука за комунальним підприємством 
КГЖЕП «Автозаводське» на праві господарського відання. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
15. Про надання згоди на прийняття до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука майна із спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Полтавської області. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
16. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
17. Про затвердження міської Програми з ремонту, реконструкції існуючих та 
будівництва і облаштування нових багатофункціональних спортивних 
майданчиків за місцем проживання та відпочинку населення на 2017-2022 роки. 
 
Доповідає: Мазур О.І.- начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
18. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 27 січня 2015 
року «Про затвердження міської Програми розвитку футболу на 2015-2018 
роки». 
 
Доповідає: Мазур О.І.- начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
19. Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів військовій 
частині польова пошта В0927 Міністерства оборони України, яка бере участь в 
АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 
20. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про пільги для учасників антитерористичної 
операції» та до рішення від 29 листопада 2016 року «Про затвердження 
Програми  реалізації  Основних  напрямів  земельної  реформи  на  2017  рік  в 
м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Роженко О.Л. – депутат міської ради 
 



21.  Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука на баланс та утримання КП 
«Теплоенерго» будинкових засобів обліку споживання теплової енергії. 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради 
 
22. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 27 вересня 2016 року «Про погодження Інвестиційної програми 
комунальному підприємству «Кременчукводоканал» Кременчуцької міської 
ради на 2017 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач:Солодяшкін В.І. – генеральний директор КП «Кременчукводо- 
                                                           канал» 
 
23. Про надання згоди на передачу житлового будинку №58 по вул. 
Володимира Великого з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ВОЛОДИМИРА ВЕЛИКОГО 58». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
24. Про встановлення податку на майно в частині плати за землю на території 
міста Кременчука у 2018 році (регуляторний акт). 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
25. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок  в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
26. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
27. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
28. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 



29. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
30. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
31. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
32. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
33. Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних 
ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
34. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
35. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
36. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
37. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 



38. Про проведення земельних торгів в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
39. Про виступ гарантом Кременчуцької міської ради Полтавської області по 
виконанню зобов’язань комунальним підприємством «Кременчукводоканал» 
Кременчуцької міської ради по договору про реструктуризацію заборгованості 
за спожиту електричну енергію. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач:Солодяшкін В.І. – генеральний директор КП «Кременчукводо- 
                                                          канал» 
 
40. Різне. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХXІІІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 

  
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Пропозиції до проектів рішень оформлені на підставі 5 протоколів 
постійних депутатських комісій (голови комісій Шевченко М.І., Котляр В.Ю., 
Ульянов В.А., Таценюк В.Д., Плескун О.В.), протокол депутатської комісії 
(Терещенко Д.Ю.) оформлюється; рекомендації, надані на засіданні комісії, 
перебувають на опрацюванні. 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  комісій надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного. 
 
КП «Кременчуцький Центр міжнародних зв’язків та економічного 

розвитку міста «Кременчук Інвест», як розробник проекту рішення «Про 
визначення переможця інвестиційного конкурсу в рамках державно – 
приватного партнерства» запропонував зняти проект рішення на 
доопрацювання в зв’язку з необхідністю погодження істотних умов договору 
«Про спільну діяльність між державним та приватним партнером»   



Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 3 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 
 

Малецький В.О. – міський голова    
 

Враховуючи лист КГП «Союзрембуд» про перенесення строку 
повернення наданої поворотньо-фінансової допомоги, відділ бухгалтерського 
обліку та звітності пропонує включити додатково до порядку денного 
проект рішення: 

 
1. Про викладення в новій редакції рішення Кременчуцької міської 
ради від 27 квітня 2016 року «Про виділення коштів за рахунок вільного 
залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2016 р.». 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу-головний бухгалтер 
Співдоповідач: Дяковський О.В.- в.о. генерального директора  
                                                         КГП «Союзрембуд» 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 9 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
           

Розглянувши звернення юридичних та фізичних осіб, управління 
земельних ресурсів пропонує включити додатково до порядку денного 
наступні питання: 
 
2. Про припинення права користування земельними ділянками. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 
3. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
З метою придбання основних засобів та проведення поточного ремонту та 

утримання вулично-шляхової мережі міста та внутрішньо квартальних проходів 
та проїздів, управління житлово-комунального господарства пропонує 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
4. Про надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке 
підрядне спеціалізоване шляхове ремонтно-будівельне управління» на 
отримання кредитної лінії. 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(розглянуто на двох депутатських комісіях) 
   

Постійна депутатська комісія з питань житлово-комунального 
господарства та управління комунальної власністю, енергозбереження, 
транспорту, зв’язку та ІТ- технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) 
запропонувала не включати питання до порядку денного на підставі відсутності 
аргументованих економічних висновків. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Зазначила, що обговорення цього проекту рішення на депутатських 
комісіях не було. Наголосила, що потрібно було провести обговорення з усіма 
депутатами. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок  
(з місця) 
 
 Зазначив, що брати кредит на ямковий ремонт дороги є недоцільним, так 
як є перевиконання бюджету за І квартал 2017 року і буде перевиконання за  
І півріччя, тому можно використати ці кошти.  
 
Малецький В.О. – міський голова   
 



 Зазначив, що коштів від перевиконання бюджету не вистачить на 
ямковий ремонт, і вони вже розподілені. 

Поставив на голосування включення проекту рішення до порядку 
денного. 

 
Голосували:  «за» - 21 

«утрималось» - 4 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 4 

(поіменне голосування) 
(проект рішення включено до порядку денного) 

 
Депутат Кальченко О.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 22, 
«не голосувало» - 3. 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

З метою покращення якості медичної  допомоги населенню міста, 
впровадження нових інноваційних методів лікування на базі нової моделі 
ведення господарської діяльності в медичній галузі-створення комунального 
некомерційного медичного підприємства, управління охорони здоров'я 
пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
5. Про внесення змін до рішення міської ради від 11 травня 2017 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»» на 2017 рік. 
Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони здоров'я 
(розглянуто на двох депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 (проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

З метою впровадження нових інноваційних методів лікування та 
діагностики комунальним медичним підприємством «Лікарня 
Придніпровська», управління охорони здоров'я пропонує включити додатково 
до порядку денного проект рішення: 
 



6. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони здоров'я 
(розглянуто на двох депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Постійна депутатська комісія з питань житлово-комунального 
господарства та управління комунальної власністю, енергозбереження, 
транспорту, зв’язку та ІТ- технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) підтримала 
пропозицію щодо включення до порядку денного додаткового питання: 
 
7. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 17.05.2017 № 432 (проект рішення підготовлено 
із зауваженнями). 
Доповідає: Іванян Г.М. – депутат міської ради 
(розглянуто на профільній комісії) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що тарифи у компаній надавачів послуг не змінювались з  
2008 року. Підняття тарифів є економічно обґрунтовані. Єдиним виходом із 
ситуації є створення ОСББ – форма управління багатоквартирним житловим 
будинком, де громада зможе самостійно встановлювати тарифи. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що в зв’язку з надходженням численної кількості скарг від 
мешканців міста та висвітленням ними свого обурення стосовно підвищення 
тарифів на послуги з утримання будинків, споруд та прибудинкових територій 
та з метою захисту інтересів виборців був підготовлений проект рішення «Про 
скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 17.05.2017 № 432» (зачитав проект рішення). 
 Підкреслив, що одинадцять осіб, які входять до складу виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради, не можуть приймати рішення за усю 
територіальну громаду міста Кременчука.  
 
Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Об’єднання  



         «САМОПОМІЧ» 
  
 Зазначила, що ТОВ «Місто для людей» не виконує в повному обсязі свої 
повноваження, які були на нього покладені. Підкреслила, що  штат працівників 
не укомплектований належним чином.  
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

 «Олега Ляшка» 
  
 Зазначив, що в ситуації, яка склалася навколо підняття тарифів, потрібно 
детально розібратися.  Наголосив, що ціна може бути врегулювана лише на 
конкурентній основі. Запропонував відкласти проект рішення та провести 
конкурс відносно обслуговуючих компаній. Наголосив, що плани компаній не 
відповідають нагальним проблемам міста. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що мешканці міста не задоволені працею обслуговуючих 
компаній. Підкреслив, що нарікань мешканців дуже багато. Запропонував 
профільній депутатській комісії  до 29 червня детально вивчити питання 
підняття тарифів на його відповідність, опрацювати його разом з депутатами 
Кременчуцької міської ради та представниками територіальної громади міста, 
та провести позачергове пленарне засідання по вищезазначеному питанню.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що потрібно детально вивчити питання підняття тарифів, 
зібратися ще раз депутатським корпусом та переглянути тарифи, які 
пропонують обслуговуючі компанії. 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію щодо включення до порядку 
денного додаткового питання: 
 
7. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 17.05.2017 № 432. 

 
Голосували:  «за» - 14 

«утрималось» - 4 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 8 

(поіменне голосування) 
(проект рішення не включено до порядку денного) 

 



Малецький В.О. – міський голова   
 

Висловлюючи велику стурбованість ситуацією, яка склалася на 
підприємствах міста-надавачах комунальних послуг та зростанням соціальної 
напруги серед населення, комісія з питань бюджету, фінансів, соціально – 
економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
8. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 
Міністерства  фінансів України. 
Доповідає: Плескун О.В. – голова комісії 
Співдоповідач :Неіленко Т.Г. – заступник міського голови- начальник   
                                                      фінансового управління 
(на комісіях не розглядалось) 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Запропонував проект рішення «Про звернення депутатів Кременчуцької 
міської ради Полтавської області до Верховної Ради України, Кабінету 
Міністрів України, Міністерства  фінансів України» розглянути першим в 
порядку денному. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція  приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Озвучив пропозицію депутата Павленко Г.М.  відносно зняття проекту 
рішення «Про створення комунального закладу «Центр реабілітації та адаптації 
учасників бойових дій, членів їх сімей та внутрішньо переміщених осіб» 
Кременчуцької міської ради Полтавської області»: 
«…По причині того, що Статут, який пропонується не обговорювався з 
громадськими організаціями учасників АТО (обговорення пройшло в неділю 
вечером вже після засідання профільної постійної депутатської комісії), деякі 
суттєві зміни були запропоновані, але депутати не були з ними ознайомлені. На 



профільну депутатську комісію надійшлов лист від ГО «Кременчуцький 
антикорупційний центр», який треба проаналізувати, також не відома фінансова 
сторона питання…». 

Поставив пропозицію депутата Павленко Г.М. на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -8 

(пропозиція  приймається) 
 
Проінформував про депутатські запити та заяви, що надійшли до 

секретаріату, запропонував включити їх до порядку денного сесії. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
    ХХІІІ сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Депутатський запит про перспективи будівництва Біланівського ГЗК поблизу 
міста Кременчука. 
 
Інформує: Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(5 хв.)                         
 
2. Депутатський запит про затримки у призначенні житлових субсидій. 
 
Інформує: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції  
(5 хв.)                                   «Батьківщина» 

 
3. Депутатський запит про забруднення атмосферного повітря в місті  
Кременчуці Полтавської області. 
 
Інформує: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції  
(5 хв.)                                   «Батьківщина» 
 
4. Депутатський запит про вжиття невідкладних заходів з дотримання термінів 
виконання рішень Кременчуцької міської ради Полтавської області щодо 
будівництва теплогенеруючих потужностей на території мікрорайону Раківка та 
з погашення боргу перед ПАТ «Крюківський вагонобудівний завод». 
 
Інформує : Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»                                                
(5хв.) 
 
5. Усне депутатське звернення про висловлення правової позиції  стосовно 
підготовленого проекту рішення «Про звернення депутатів Кременчуцької 
міської ради до Президента України та Голови Верховної Ради України щодо 



важливості якомога швидкого прийняття Закону України «Про цивільну зброю 
та боєприпаси». 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії   
(5 хв.)          «Об’єднання «САМОПОМІЧ»  
 
6. Заява депутата щодо зібрання громади біля с.Дмитрівка та попередження 
скоєння злочинів. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії   
(5 хв.)                                     «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
  
7. Депутатський запит про виділення бюджетних коштів на облаштування 
огорожі та ігрового майданчика в ДНЗ №4 Кременчуцької спеціалізованої 
школи І-ІІІ ступенів №7. 
 
Інформує: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(5 хв.) 
 
8. Депутатський запит про приведення до належного санітарного стану 
території і проходу під шляхопроводом біля залізничного вокзалу.   
 
Інформує: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(5 хв.) 
 
9. Депутатський запит про виділення бюджетних коштів на терміновий ремонт 
покрівлі будинку №19-В на вул.Майора Борищака. 
 
Інформує: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(5 хв.) 
                                               
10. Заява депутата про понівечення дитячої площадки по вул.Манагарова, 26, 
встановленої за кошти обласного бюджету. 
 
Інформує: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(5 хв.) 
 
11. Депутатський запит Піддубної О.М. щодо пілотного проекту по 
облаштуванню ПАТ «Кременчукгаз» осель мешканців міста індивідуальними 
приладами обліку природного газу на умовах спів- фінансування. 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.) 
 



12. Депутатський запит Піддубної О.М. щодо перегляду умов оплати праці 
високо посадовців. 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.) 
 
13. Депутатський запит щодо перешкоджання депутатській діяльності. 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.) 
 
14.  Депутатський запит про ініціювання перевірки законності вирубки лісу в 
с.Кривуші Кременчуцького району, що у віданні ДП "Кременчуцьке лісове 
господарство". 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.) 
 
15. Усна заява депутата щодо звернення із заявою до Генеральної прокуратури 
України про скоєння правопорушень з боку ТОВ «ЕЛЕВАТОР-
КРЕМЛОГІСТИК» 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.) 
 
16. Депутатський запит щодо святкування у Польщі «Дня пам’яті жертв 
геноциду ОУН-УПА». 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(5 хв.) 
 
17. Депутатський запит про встановлення урн для збору сміття у дворах 
житлових будинків міста. 
 
Інформує : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП»  
(5 хв.) 
 
18. Депутатський запит про огородження парканом  території Новоміського 
кладовища в місті Кременчуці. 
 
Інформує : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП»  
(5 хв.) 
 



19. Депутатський запит про внесення змін до Програми з відновлення дитячих 
та спортивних майданчиків та приведення до належного санітарного стану 
пісочниць. 
 
Інформує : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП»  
(5 хв.) 
 
20. Депутатський запит про виділення бюджетних коштів на заміну застарілих 
вікон та дверей у дошкільних навчальних закладах міста. 
 
Інформує : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції «УКРОП»  
(5 хв.) 
 
21. Депутатський запит про надання матеріальної допомоги Ірині Загорулько 
для участі спортсменки у Чемпіонаті Європи з армрестлінгу. 
 
Інформує : Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(5 хв.) 
 
22. Депутатський запит про врегулювання механізму призначення житлових 
субсидій споживачам, які мають борги за газ не з власної вини. 
 
Інформує : Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(5 хв.) 
 
23. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства фінансів 
України. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – голова комісії 
Співдоповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови- начальник   
(10хв.)       фінансового управління 
 
24. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України та Голови Верховної Ради України щодо важливості якомога швидкого 
прийняття Закону України «Про цивільну зброю та боєприпаси». 
 
Доповідає: Павленко Г.М. – депутат міської ради 
(10хв.) 
 
25. Про виконання міського бюджету за I квартал 2017 року. 
Доповідає: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
(10хв.)       управління  
 



26. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
(10хв.)       управління  
 
27. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» (Апарат міської ради 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області). 
 
Доповідає: Карпенко Н.В. –керівник апарату міської ради 
(10хв.) 
 
28. Про затвердження рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 03.05.2017 № 356. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
(10хв.) 
 
29. Про приведення у відповідність окремих загальноосвітніх навчальних 
закладів до їх типів. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. - директор департаменту освіти 
(10хв.) 
 
30. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» у новій 
редакції. 
 
Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони здоров'я 
(10хв.) 
 
31. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
(10хв.)                                    населення та питань АТО  
 
32. Про погодження кандидатур багатодітних матерів щодо присвоєння 
почесного звання України «Мати-героїня». 



Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та 
(10хв.)      молоді 
 
33. Про встановлення розміру ставок єдиного податку у місті Кременчуці 
(регуляторний акт). 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
 (10хв.)                                торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
34. Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної 
ділянки, на території міста Кременчука (регуляторний акт). 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
(10хв.)       торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
35. Про закріплення майна, що належить до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука за комунальним підприємством 
КГЖЕП «Автозаводське» на праві господарського відання. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(10хв.) 
 
36. Про надання згоди на прийняття до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука майна із спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Полтавської області. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(10хв.) 
 
37. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(10хв.) 
 
38. Про затвердження міської Програми з ремонту, реконструкції існуючих та 
будівництва і облаштування нових багатофункціональних спортивних 
майданчиків за місцем проживання та відпочинку населення на 2017-2022 роки. 
 
Доповідає: Мазур О.І.- начальник відділу з фізичної культури і спорту 
(10хв.) 
 
39. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 27 січня 2015 
року «Про затвердження міської Програми розвитку футболу на 2015-2018 
роки». 



Доповідає: Мазур О.І.- начальник відділу з фізичної культури і спорту 
(10хв.) 
 
40. Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів військовій 
частині польова пошта В0927 Міністерства оборони України, яка бере участь в 
АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
(10хв.)                                       ситуацій та цивільного захисту населення 
 
41. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про пільги для учасників антитерористичної 
операції» та до рішення від 29 листопада 2016 року «Про затвердження 
Програми  реалізації  Основних  напрямів  земельної  реформи  на  2017  рік  в 
м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Роженко О.Л. – депутат міської ради 
(10хв.) 
 
42. Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука на баланс та утримання КП 
«Теплоенерго» будинкових засобів обліку споживання теплової енергії. 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради 
(10хв.) 
 
43. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 27 вересня 2016 року «Про погодження Інвестиційної програми 
комунальному підприємству «Кременчукводоканал» Кременчуцької міської 
ради на 2017 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач:Солодяшкін В.І. – генеральний директор КП «Кременчукводо- 
(10хв.)                                              канал» 
 
44. Про надання згоди на передачу житлового будинку №58 по вул. 
Володимира Великого з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ВОЛОДИМИРА ВЕЛИКОГО 58». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(10хв.) 
 
45. Про встановлення податку на майно в частині плати за землю на території 
міста Кременчука у 2018 році (регуляторний акт). 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
46. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок  в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
47. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
48. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
49. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
50. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
51. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
52. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 



53. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
54. Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних 
ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
55. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
56. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
57. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
58. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
59. Про проведення земельних торгів в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
60. Про виступ гарантом Кременчуцької міської ради Полтавської області по 
виконанню зобов’язань комунальним підприємством «Кременчукводоканал» 
Кременчуцької міської ради по договору про реструктуризацію заборгованості 
за спожиту електричну енергію. 



Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач:Солодяшкін В.І. – генеральний директор КП «Кременчукводо- 
(10хв.)           канал» 
 
61. Про викладення в новій редакції рішення Кременчуцької міської ради від 27 
квітня 2016 року «Про виділення коштів за рахунок вільного залишку 
бюджетних коштів станом на 01.01.2016 р.». 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу-головний бухгалтер 
Співдоповідач: Дяковський О.В.- в.о. генерального директора  
(10хв.)            ГП «Союзрембуд» 
 
62. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
63. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10хв.) 
 
64. Про надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке підрядне 
спеціалізоване шляхове ремонтно-будівельне управління» на отримання 
кредитної лінії. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(10хв.) 
 
65. Про внесення змін до рішення міської ради від 11 травня 2017 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального некомерційного 
медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на 
2017 рік. 
 
Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони здоров'я 
(10хв.) 
 
66. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня 2016 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального медичного 
підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони здоров'я 
(10хв.) 
 
67. Різне. 



(30 хв.) 
 

        Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 

Малецький В.О. - міський голова  
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1. СЛУХАЛИ:   Депутатський запит про перспективи будівництва 
                            Біланівського ГЗК поблизу міста Кременчука. 
                            Інформував: Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції  
                                                                             «Поруч» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:          підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 20 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

 
Депутати Терещенко К.О. та Макаров А.І. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 22, «не голосувало» - 10. 
 
2. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про затримки у призначенні житлових  

       субсидій. 
                           Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної   
                                                                          фракції  «Батьківщина» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                      Голосували: «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
3. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про забруднення   атмосферного повітря в  



      місті  Кременчуці Полтавської області. 
                          Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від політичної   
                                              фракції  «Батьківщина» 
                                              (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати депутатський запит (додається). 

 
      Голосували: «за» - 26 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
4. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про вжиття невідкладних заходів 
                           з дотримання термінів виконання рішень Кременчуцької   
                          міської ради Полтавської області щодо будівництва  
                          теплогенеруючих потужностей на території мікрорайону Раківка  
                          та з погашення боргу перед ПАТ «Крюківський вагонобудівний  
                          завод». 
                          Інформував : Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                         «Рідне місто»                                                
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                  Голосували:        «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5  

 
5. СЛУХАЛИ: Усне депутатське звернення про висловлення правової 
                          позиції  стосовно підготовленого проекту рішення «Про  
                          звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента  
                          України та Голови Верховної Ради України щодо важливості  
                          якомога швидкого прийняття Закону України «Про цивільну  
                          зброю та боєприпаси». 
                          Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції            
                                                                              політичної  партії  «Об’єднання  
                                                                              «САМОПОМІЧ»  

(депутатське звернення заслухано) 
                                                      

6. СЛУХАЛИ:  Заява депутата щодо зібрання громади біля с.Дмитрівка 
                           та попередження скоєння злочинів. 
                           Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції  
                                                   політичної  партії  «Об’єднання «САМОПОМІЧ»  

(заяву зачитано) 
 



7. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про виділення бюджетних коштів на 
                           облаштування огорожі та ігрового майданчика в ДНЗ  
                           № 4 Кременчуцької спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 7. 
                           Інформував: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції   
                               «Опозиційний блок» 

 (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:         «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
8. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про приведення до належного санітарного 
                         стану території і проходу під шляхопроводом біля  
                         залізничного вокзалу.   
                         Інформував: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції  
                                                                       «Опозиційний блок» 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:         «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про виділення бюджетних коштів на 
                          терміновий ремонт покрівлі будинку №19-В на  
                          вул.Майора Борищака. 
                          Інформував: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції   
                                                                        «Опозиційний блок» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:         «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

                                          
10. СЛУХАЛИ:  Заява депутата про понівечення дитячої  площадки по 
                             вул.Манагарова, 26, встановленої за кошти  
                             обласного бюджету. 
                             Інформував: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції  



                                                                          «Опозиційний блок» 
(інформацію зачитано) 

 
11. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо пілотного проекту по облаштуванню 
                            ПАТ «Кременчукгаз» осель мешканців міста індивідуальними 
                            приладами обліку природного газу на умовах  
                            співфінансування. 
                            Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,   
                                                                                  позафракційна  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати  депутатський запит. 

 
Голосували:         «за» - 12 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

(поіменне голосування) 
 
12. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо перегляду умов  оплати праці 
                             високопосадовців 
                             Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                   позафракційна  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати  депутатський запит. 

 
Голосували:         «за» - 10 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

(поіменне голосування) 
 
13. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо перешкоджання депутатській 
                            діяльності. 
                            Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                    позафракційна  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати  депутатський запит. 

 
Голосували:         «за» - 6 

«утрималось» - 6 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 15 



(поіменне голосування) 
 
14. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про ініціювання перевірки законності 
                             вирубки лісу в с.Кривуші Кременчуцького району,  
                             що у віданні ДП "Кременчуцьке лісове господарство". 
                             Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,   
                                                                                  позафракційна  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 
Голосували:         «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
15. СЛУХАЛИ:  Усна заява депутата щодо звернення із заявою  
                            до Генеральної прокуратури України про скоєння  
                            правопорушень з боку ТОВ «ЕЛЕВАТОР-КРЕМЛОГІСТИК» 
                            Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                   позафракційна  

(заяву зачитано) 
 
16. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо святкування у Польщі  

        «Дня пам’яті жертв геноциду ОУН-УПА». 
                            Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,   
                                                                                   позафракційна  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати  депутатський запит. 

 
Голосували:         «за» - 3 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 19 

(поіменне голосування) 
 
17. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про встановлення урн для  
                            збору сміття у дворах житлових будинків міста. 
                            Інформував : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова  
                                                                                  фракції УКРОП 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 



Голосували:         «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Депутат Піддубна О.М. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 29, 
«не голосувало» - 2. 
 
18. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про огородження парканом   
                            території Новоміського кладовища в місті Кременчуці. 
                            Інформував : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова   
                                                                                 фракції УКРОП 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 
Голосували:         «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
19. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про внесення змін до Програми 
                           з відновлення дитячих та спортивних майданчиків та  
                           приведення до належного санітарного стану пісочниць. 
                           Інформував : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова  
                                                                                 фракції УКРОП  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 
Голосували:         «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
20. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про виділення бюджетних  
                            коштів на заміну застарілих вікон та дверей у дошкільних   
                            навчальних закладах міста. 
                            Інформував : Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова   
                                                                                 фракції УКРОП  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 
Голосували:         «за» - 24 



«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
21. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про надання матеріальної допомоги 
                            Ірині Загорулько для участі спортсменки у Чемпіонаті  
                            Європи з армрестлінгу. 
                            Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                              «Рідне місто» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 
Голосували:         «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
22. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про врегулювання механізму 
                             призначення житлових субсидій споживачам, які  
                             мають борги за газ не з власної вини. 
                             Інформував : Шевченко М.І. – депутат міської ради  

           від фракції «Поруч» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:    підтримати  депутатський запит (додається). 

 
  Голосували:         «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
23. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області до Верховної Ради України, Кабінету  
                           Міністрів України, Міністерства фінансів України. 
                           Доповідач: Плескун О.В. – голова комісії 
                           Співдоповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови-        
                                                                                  начальник фінансового  
                                                                                   управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
24. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до   
                             Президента України та Голови Верховної Ради України щодо       
                             важливості якомога швидкого прийняття Закону України «Про   
                             цивільну зброю та боєприпаси». 
                             Доповідач: Павленко Г.М. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому. 
 

                   Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 6 
«проти» -3 
«не голосувало» - 9 

(поіменне голосування) 
 
25. СЛУХАЛИ: Про виконання міського бюджету за I квартал 2017 року. 
                           Доповідач: НеіленкоТ.Г.– заступник міського голови –  

начальник фінансового  управління  
(доповіді не заслуховувувались) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
 

Депутати Плескун О.В., Порицький М.М. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 25, «не голосувало» - 6.  
 
Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина»  
(з місця) 
 

Зазначив, що перед початком пленарного засідання ради ним був 
отриманий лист – відповідь  від Полтавської обласної державної адміністрації 
щодо будівництва нового мостового переходу в м.Кременчуці. 
 Згідно з відповіддю Полтавської обласної державної адміністрації було 
вказано, що міська влада з 2013 року не зверталася до вищезазначеної установи 
по питанню вирішення відновлення фінансування робіт з будівництва нового 
мостового переходу.  



Запитав, чому міська влада не звертається до Полтавської обласної 
державної адміністрації з приводу будівництва мосту. 
 Підкреслив, що згідно з відповіддю Полтавської обласної державної 
адміністрації будівництва нового мосту не буде, відбудеться лише 
ремонтування старого. 
 Запропонував надати протокольне доручення по питанню перекриття 
мосту для великовагового транспортного засобу. 
 Наголосив, що на одному з попередніх пленарних засідань ним було 
висвітлено питання щодо можливості встановлення «зелених стрілок», а також 
встановлення світлофора по вул. Леонова (біля залізничного технікуму). 

Зазначив, що питання було відпрацьовано не в повному обсязі, 
запропонував надати ще одне протокольне доручення та включити в нього 
можливість встановлення регулюючої кнопки з розмежуванням сигналу 
світлофорного об’єкта в робочі та вихідні дні (мигаючий сигнал). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав доручення управлінню капітального будівництва: 
 
- підготувати лист та копії всіх попередніх звернень міської влади щодо 
будівництва мостового переходу через річку Дніпро в місті Кременчуці  на 
адресу профільного управління Полтавської обласної державної адміністрації з 
повідомленням голові Полтавської ОДА та профільному заступнику, 
повноважень  якого стосується дане питання. 
  
 Надав доручення управлінню житлово – комунального господарства та 
комунальному підприємству «Міськсвітло»: 
 
- опрацювати можливість встановлення «зелених стрілок», а також 
встановлення на світлофорі по вул. Леонова (біля залізничного технікуму) 
регулюючої кнопки з розмежуванням сигналу світлофорного об’єкта в робочі 
та вихідні дні (мигаючий сигнал). Провести   аналіз   встановлених   
світлофорних   об’єктів   та визначити можливість встановлення зазначених 
технічних засобів на світлофорних об’єктах.   
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради , позафракційна  
(з місця) 
 
 Зазначила, що сьогодні 13.06.2017 року депутат Головач О.Л., мабуть від 
імені народного депутата Шаповалова Ю.А., «дарує кременчужанам мрію», про 
яку сказав народний депутат на громадських обговореннях. Наголосила, що 
дійсно будівництво нового мостового переходу вкрай необхідно, але на 
сьогоднішній день це неможливо. Є інша можливість – капітально 
відремонтувати старний міст і на це можуть бути виділеніі кошти в сумі майже 



півмільярда гривень. Але, за її думкою, народний депутат блокує капітльний 
ремонт мостового переходу.  
 
Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина»  
(з місця) 
 
 Запропонував як керівник фракції «Батьківщина» оголосити перерву в 
пленарному засідані ради та зібратися комісії з питань Регламенту, 
депутатської діяльності, етики, забезпечення правопорядку, розвитку місцевого 
самоврядування, розгляду питань конфлікту інтересів та антикорупційної 
діяльності та обговорити поведінку депутата міської ради Піддубної О.М., її 
вчинки  на пленарних засіданнях і ті її дії, які суперечать Регламенту 
Кременчуцької міської ради VII скликання.  
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що комісія з питань Регламенту, депутатської діяльності, етики, 
забезпечення правопорядку, розвитку місцевого самоврядування, розгляду 
питань конфлікту інтересів та антикорупційної діяльності може зібратися у 
перерві та обговорити питання поведінки депутата міської ради Піддубної О.М. 
 

Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
14.00 год.  
 

Голосували: «за» - 19 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 

«не голосувало» - 9 
(процедурне рішення прийнято) 

 
Оголошено перерву до 14.00 год.  

 
(Після перерви) 

 
Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі. Необхідний 

кворум для продовження роботи сесії є.  
Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що закінчилося засідання комісії з питань Регламенту, 
депутатської діяльності, етики, забезпечення правопорядку, розвитку місцевого 
самоврядування, розгляду питань конфлікту інтересів та антикорупційної 
діяльності, було прийнято рішення відносно поведінки депутата міської ради 
Піддубної О.М.  
 Запропонував голові зазначеної комісії ознайомити присутніх з 
прийнятим рішенням. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Проінформував, що на комісії з питань Регламенту, депутатської 
діяльності, етики, забезпечення правопорядку, розвитку місцевого 
самоврядування, розгляду питань конфлікту інтересів та антикорупційної 
діяльності були присутні всі члени комісії та була розглянута заява депутата 
міської ради Головача О.Л. щодо неналежної поведінки депутата міської ради 
Піддубної О.М. на пленарному засіданні ради.  
 Підкреслив, що одноголосно було прийнято рішення: вказати депутату 
міської ради Піддубній О.М. на  її неналежну поведінку. Депутату Піддубній 
О.М. було винесено попередження.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував депутатам міської ради враховувати сказані слова голови 
комісії з питань Регламенту, депутатської діяльності, етики, забезпечення 
правопорядку, розвитку місцевого самоврядування, розгляду питань конфлікту 
інтересів та антикорупційної діяльності та не порушувати Регламент 
Кременчуцької міської ради VII скликання. Наголосив, що депутатам потрібно 
звернути увагу на ст. 90 Регламенту Кременчуцької міської ради VII скликання. 
 
26. СЛУХАЛИ:  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних  
                             коштів станом на 01.01.2017 року. 
                             Доповідач:НеіленкоТ.Г. – заступник міського голови – 

начальник фінансового   управління  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 



Депутати Мосієнко О.В., Прокоп О.Є. та міський голова Малецький В.О. 
попросили зарахувати їх голоси «за», всього «за» - 27, «не голосувало» - 3. 
 
27. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                            міської ради від 23.12.2015 «Про затвердження структури та  
                            граничної чисельності виконавчих органів Кременчуцької  
                            міської ради VII скликання» (Апарат міської ради виконавчого  
                            комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області). 
                            Доповідач: Карпенко Н.В. – керівник апарату міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
28. СЛУХАЛИ:   Про затвердження рішення виконавчого комітету   
                              Кременчуцької міської ради Полтавської області від  

03.05.2017 № 356. 
                             Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету 22.05.2017 року розглянуто 

рішення для подальшого затвердження на сесії: 
 
- від 22.05.2017 № 463 «Про збільшення загального обсягу доходів і видатків 
загального фонду міського бюджету на 2017 рік» (додається); 
-від 29.05.2017 № 502 «Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 17.05.2017 № 446» 
(додається); 



- від 29.05.2017 № 503 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань, 
затверджених в міському бюджеті на 2017 рік, по головному розпоряднику 
бюджетних коштів - управлінню житлово-комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради» (додається); 
- від 29.05.2017 № 505 «Про внесення змін до міського бюджету на 2017 
рік»(додається)….». 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 

Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету 22.05.2017 року розглянуто рішення 

для подальшого затвердження на сесії: 
- від 17.05.2017 № 446 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань по  

головному розпоряднику бюджетних коштів – управлінню житлово – 
комунального господарства виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради…». 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Депутат Піддубна О.М. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 30, 
«не голосувало» - 2. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
29. СЛУХАЛИ:  Про приведення у відповідність окремих загальноосвітніх  
                             навчальних закладів до їх типів. 
                             Доповідач: Москалик Г.Ф. - директор департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Радикальна  
(з місця)            партія Олега Ляшка»   
        
 Зазначила, що на засіданні профільної депутатської комісії була озвучена 
пропозиція щодо можливості внесення пункту «… профільна депутатська 
комісія має змогу подавати на ім’я міського голови  подання  щодо звільнення 
керівників закладів освіти м. Кременчука в разі суттєвих порушень чинного 
законодавства…» до Статуту або контракту, який укладається з керівником 
навчального закладу. Підкреслила, що у попередніх Статутах був прописаний 
відповідний пункт. 
 Зауважила, що була створена робоча група, на якій було розроблено 
Положення про конкурсний відбір керівників закладів освіти. 
 Наголосила, що пункт відносно звільнення керівників закладів освіти 
потрібно було прописати одразу.   
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що не має норми в чинному законодавстві, яка б 
регламентувала звільнення чи призначення керівників закладів освіти за 
рекомендацією профільної постійної депутатської комісії. 
 
Михайленко С.О. – заступник директора департаменту освіти 
 
 Зазначила, що призначає і звільняє керівників закладів освіти виключно 
департамент освіти. Підкреслила, що на черговому засіданні виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради буде прийнято рішення про порядок 
проведення конкурсного відбору керівників закладів освіти м. Кременчука. 
Наголосила, що усі зауваження щодо статутів будуть враховані і відпрацьовані, 
якщо вони не суперечать чинному законодавству України.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Сідерки Т.А.: 

«…Внести в п.4.2. Статуту слова «…контракт з директором, крім підстав, 
зазначених в контракті та законодавсті, достроково може бути розірваний в разі 
відповідного рішення профільної постійної  депутатської комісії Кременчуцької 
міської ради і підтримане міським головою…». 
 



Голосували:  «за» - 15 
«утрималось» - 4 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 10 

(пропозиція не приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
30. СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального некомерційного  
                            медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування  
                            «Кременчуцька»» у новій редакції. 
                            Доповідач: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління  

       охорони  здоров'я 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
31. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 22.12.2016 «Про затвердження 
Міської комплексної програми соціальної підтримки 
учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів 
сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 
внутрішньо переміщених осіб та фінансової підтримки 
громадських і волонтерських об'єднань на 2017 рік». 
Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту  

соціального захисту населення та  
питань АТО  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника: 

«1. Враховуючи звернення громадської організації «Козацька чайка» від  
29.05.2017 щодо надання фінансової підтримки на оплату послуг з проведення 
заходів на святі «Мій тато – захисник України» виникла необхідність внести 
зміни до пункту 1 «Фінансова підтримка діяльності громадських об’єднань 
учасників АТО, волонтерських об’єднань та громадських об’єднань внутрішньо 
переміщених осіб.» розділу ІІ «Фінансова підтримка діяльності громадських та 
волонтерських об’єднань міста.» Міської комплексної програми соціальної 
підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей 
загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб 
та фінансової підтримки громадських і волонтерських об’єднань 2017 рік, 
виклавши в новій редакції (додаток 1 в рішенні).  

 
2. На підставі внесених змін, пункт 8 Паспорта Міської комплексної 

програми соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх 
сімей, членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік викласти у такій редакції:  

«8. Прогнозні обсяги та джерела фінансування: міський бюджет                              
7 300,203 тис. грн.». 

 
3.  Викласти Зведений кошторис Міської комплексної програми 

соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік в новій редакції (додаток 2 в рішенні)». 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради  

     (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



32. СЛУХАЛИ:    Про погодження кандидатур багатодітних матерів щодо  
присвоєння почесного звання України «Мати-героїня». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління  

  у справах сім'ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
33. СЛУХАЛИ:    Про встановлення розміру ставок єдиного податку у місті  

Кременчуці (регуляторний акт). 
Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку  

     підприємництва, торгівлі, побуту та  
     регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

34. СЛУХАЛИ:    Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від  
земельної ділянки, на території міста Кременчука  
(регуляторний акт). 
Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку  

     підприємництва, торгівлі, побуту та  
     регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування процедурне питання надання слова 
громадському активістові Красовському Костянтину. 
 

Голосували:         «за» - 14 
«утрималось» - 2 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 10 

(слово для виступу не надано) 



ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
35. СЛУХАЛИ:    Про закріплення майна, що належить до комунальної  

власності територіальної громади міста Кременчука за 
комунальним підприємством КГЖЕП «Автозаводське» на 
праві господарського відання. 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
36. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на прийняття до комунальної власності  

територіальної громади міста Кременчука майна із спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 
області. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
37. СЛУХАЛИ:    Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності  

територіальної громади міста Кременчука та реєстрацію права 
власності. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління 
                                               міського майна 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
38. СЛУХАЛИ:    Про затвердження міської Програми з ремонту,  

реконструкції існуючих та будівництва і облаштування нових 
багатофункціональних спортивних майданчиків за місцем 
проживання та відпочинку населення на 2017-2022 роки. 
Доповідач: Мазур О.І.- начальник відділу з фізичної культури  

і спорту 
 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції УКРОП 
 
 Висловив свою точку зору з даного питання, зауважив про можливі зміни 
до рішення на наступних сесіях. 
 
Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловився щодо програми, наголошував, що пропозиції комісії не 
виконані. Пропонував прийняти програму, рекомендував робочій групі 
пропрацювати адреси та комплектність майданчиків. 
 



Малецький В.О. – міський голова  
 

Надав протокольне доручення начальнику відділу з фізичної культури і 
спорту Мазуру О.І. про опрацювання питання розробки багатофункціональних 
комплектних та типових спортивних майданчиків для занять фізичною 
підготовкою, що потребують відпрацювання на засіданні робочої групи. 

Прокоментував фото-схеми різних видів спортивних майданчиків, 
наголосив на програмі «Двір без околиць». 

 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)          «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Висловив процедурне зауваження до керівників структурних підрозділів, 
зазначив на якості виконання запланованих завдань та відповідальних підходів 
до них. Наголосив на необхідності реальних та конкретних планів. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Висловився на захист зазначеної Програми. Зазначив на формах 
бюджетної допомоги щодо встановлення цих майданчиків: бюджет міста, 
бюджет участі (спільно з Полтавською обласною радою), громадський бюджет. 
Наголосив, що це є фактично зазначення місць цих майданчиків на 
інтерактивну карту. Зауважив, що це перші кроки, щоб рухатися в цьому 
напрямку. 
 
Сідерка Т.А. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Висловила свою точку зору щодо підтримки спорту, зазначила на 
професійному підході до створення цієї Програми, зауважила на деяких 
неточностях у відредагованому додатку 2 до Програми. Запропонувала 
виключити з додатку продубльовані адреси. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив пропозицію депутата Шибашова В.В. в додатку 2 виключити 
пункт 151 як продубльований. 
 Поставив на голосування правки депутатів Сідерки Т.А. та Шибашова 
В.В. (процедурно голосування було зупинено). 
 
Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Об’єднання  

         «САМОПОМІЧ» 
 
 Проінформувала про вільні площадки для розміщення дитячих 
майданчиків на її територіальному виборчому окрузі . Зауважила на розміщенні 



металевих конструкцій (в кількості 12 одиниць) в районі будинку № 49 по 
вул.Велика набережна, вимагала навести там лад. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Зауважив на необхідності депутатів надавати свої пропозиції щодо 
розміщення дитячих площадок. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Надав   протокольне   доручення   директору   КГЖЕП   «Автозаводське»  
Кійло О.І. вирішити питання щодо необхідності привести до належного 
санітарного стану дитячий майданчик,  розташований у дворі житлового 
будинку № 49 по вул. Велика набережна.  
 Поставив на голосування  (по мірі надходження) технічну правку: 
 «В додатку 2 «Адресний перелік спортивних майданчиків…» до рішення : 
- замість назви вулиці в пунктах 39, 40, 41 «вул.Героїв Сталінграда 13, 23, 35» 
читати «вул.Героїв України 13, 23, 35» (рішення міської ради від 31 травня 2016 
року); 
- замість назви вулиці в пункті 97 «вул.Пролетарська, 17-а» читати 
«вул.Небесної Сотні, 17-а» (рішення міської ради від 31 травня 2016 року). 
 

Голосували:   «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Повідомив, що постійна депутатська комісія з питань промисловості, 
будівництва, підприємницької діяльності, побутового, торговельного 
обслуговування та регуляторної політики (голова комісії Шевченко М.І.) знімає 
свою правку у зв’язку з тим, що майданчик внесено до Програми за іншою 
адресою (пропозиція на голосування не ставилась). 

 
Малецький В.О. – міський голова  

 
На засіданні постійної депутатської комісії (08.06.2017) з питань 

бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення «Про затвердження 
міської Програми з ремонту, реконструкції існуючих та будівництва і 
облаштування нових багатофункціональних спортивних майданчиків за місцем 
проживання та відпочинку населення на 2017-2022 роки» було запропоновано: 



- питання винести на розгляд сесії за умови внесення змін у програму, 
зазначивши наступні адреси: вул.Правобережна,  буд.44а, вул.Республіканська, 
буд.93, вул.Генерала Манагарова, буд.18, 20а, вул.Героїв України, буд.35, 
просп.Лесі Українки, буд. 21, 48, вул.Миру, буд.23, вул.Київська, буд.18, 58, 59 
та вул.Гвардійська, буд. 5, 7. 
 Звернувся до депутатів з проханням: додаток 2 до Програми переробили,  
оперативно внесли зміни. На наступну сесію внести зміни: опрацювати суми, 
по зазначеним адресам визначитись із майданчиками. 
 Поставив на голосування пропозицію постійної депутатської комісії 
(08.06.2017) з питань бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та 
інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.). 
 

Голосували:   «за» - 12 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 17 

(пропозиція не приймається) 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Зауважив, що в Програмі дуже багато адрес, пропонував внести ці адреси 
для того, щоб зробити цільну програму. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Зазначив, що працівники КМЦФЗН «Спорт для всіх» пройшли всі ці 
зазначені двори, пропонував опрацювати і внести зміни. 
 Озвучив пропозицію розробника: 
 «З урахуванням наданих пропозицій постійних депутатських комісій під 
час обговорення проекту рішення ХХІІІ сесії міської ради «Про затвердження 
міської Програми з ремонту, реконструкції існуючих та будівництва і 
облаштування нових багатофункціональних спортивних майданчиків за місцем 
проживання та відпочинку населення на 2017-2022 роки» пропонуємо викласти 
додаток 2 в новій редакції» (додаток 2 в рішенні). 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Звернувся до міського голови з проханням надати протокольне доручення 
відповідному підрозділу розробити зміни у відповідності до пропозиції комісії. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Надав протокольне доручення начальнику відділу з фізичної культури і  
спорту Мазуру О.І. щодо підготовки відповідних змін до вказаного рішення  (за 
встановленою табличною формою) із зазначенням функціонального 



призначення майданчиків та орієнтовної вартості робіт та послуг, та 
підготувати проект рішення на наступну сесію. 
 Поставив на голосування пропозицію розробника. 
 

  Голосували:   «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку депутатів Сідерки Т.А. та Шибашова В.В.:  
 «В додатку 2 депутат Шибашов В.В. пропонує виключити пункт 
151(проспект Свободи, 37), депутат Сідерка Т.А. пропонує виключити пункт 57 
(вул.Тараса Бульби (Карнаухова), 12)». 
 

Голосували:   «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому з урахуванням правок та доповнень,  

      як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
39. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

від 27 січня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
розвитку футболу на 2015-2018 роки». 
Доповідач: Мазур О.І.- начальник відділу з фізичної культури  

і спорту 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку розробника: « У п.п.1.1 в останньому рядку 
після слів «…замість суми 271152,5 тис.грн.» читати «27152,5 тис.грн.» і далі 
по тексту. 
 

Голосували:   «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки , як  

     рішення міської ради (додається). 
 
                   Голосували:   «за» - 27 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
40. СЛУХАЛИ:  Про закупівлю та передачу матеріально-технічних засобів  

військовій частині польова пошта В0927 Міністерства 
оборони України, яка бере участь в АТО. 
Доповідач: Киричейко В.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та 
цивільного захисту населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
41. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 30 вересня 2015 року «Про пільги для 
учасників антитерористичної операції» та до рішення від 29 
листопада 2016 року «Про затвердження Програми  реалізації  
Основних  напрямів  земельної  реформи  на  2017  рік  в 
м. Кременчуці». 
Доповідач: Роженко О.Л. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування процедурне питання надання слова 
громадському активістові Красовському Костянтину. 
 

Голосували:         «за» - 12 
«утрималось» - 2 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 14 

(слово для виступу не надано) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(текст рішення технічно опрацьовано) 
 

42. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на безоплатне прийняття до  
комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука на баланс та утримання КП «Теплоенерго» 
будинкових засобів обліку споживання теплової енергії. 
Доповідач: Роженко О.А. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
43. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 27 вересня 2016 року «Про 
погодження Інвестиційної програми комунальному 
підприємству «Кременчукводоканал» Кременчуцької міської 
ради на 2017 рік». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І. – генеральний директор КП  

        «Кременчукводоканал» 
(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції УКРОП 
 
 Висловився щодо змін до програми та перевірок ліцензіатів, обліку води. 
Зазначив, що прийняття цього рішення є першим кроком до встановлення 
фіксованої цифри, що буде закладена для тих абонентів, у яких немає 
лічильників. Прокоментував виконання інвестиційної програми за 2015 рік. 
Наголосив на обіцянках представника КП «Кременчукводоканал» на засіданні 
постійної комісії про виконання інвестиційних програм за 2016, 2017 роки. 
Проінформував з метою контролю питання, що озвучується. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив про виконання інвестпрограми «Полтаваобленерго» у розмірі 
менше 1%. 
 
Піддубна О.М. - депутат міської ради, позафракційна 
 
 Пояснила суть своєї пропозиції зняти це питання на доопрацювання. 
Прокоментувала свою точку зору. Висловила зауваження щодо пояснювальної 
записки проекту рішення, зазначила на розбіжностях у пунктах додатків. 
Закликала депутатів подумати, як відобразяться тарифи на мешканцях та їх 
витратах. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив на обов’язковій присутності представників КП 
«Кременчукводоканал» на пленарних засіданнях для надання необхідної 
інформації. 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. :  

«Зняти це притання на доопрацювання. 
Обґрунтування: 
1. Пояснювальна записка до проекту рішення оформлена з порушенням 

п.2 ст.43 Регламенту Кременчуцької міської ради, оскільки вона не містить 
прогнозовані суспільні, економічні, фінансові та юридичні наслідки прийняття 
рішення. 

2. В тексті пояснювальної записки та додатках до проекту рішення наявні  



розбіжності». 
 

Голосували:   «за» - 4 
«утрималось» - 6 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 18 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою точку зору щодо невиконання інвестпрограми. Зазначив, 
що не виконують інвестиційні програми ні комунальні підприємства, ні 
обленерго. Запропонував закінчувати цю справу. Інформував про принципи 
формування цін і тарифів, зауваживши, що в ціну вже закладено 
інвестпрограму. Вимагав надати інформацію про заборгованість з 
інвестпрограм всіх комунальних підприємств та обленерго з 2010 року. 
Закликав обдумати та прийняти рішення з даного питання. Запропонував в 
жорсткій формі контролювати виконання інвестпрограм. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування процедурне питання надання слова 
громадському активістові Красовському Костянтину. 
 

Голосували:         «за» - 15 
«утрималось» - 2 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 11 

(слово для виступу не надано) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

 
44. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку №58  

по вул. Володимира Великого з балансу КГЖЕП 
«Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «ВОЛОДИМИРА ВЕЛИКОГО 
58». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 

 
                   Голосували: «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
45. СЛУХАЛИ:  Про встановлення податку на майно в частині плати за  

землю на території міста Кременчука у 2018 році 
(регуляторний акт). 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
46. СЛУХАЛИ:   Про надання дозволу на розроблення проектів  

землеустрою щодо відведення земельних ділянок  в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Депутат Іванян Г.М. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 32, «не 
голосувало» - 0. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив пропозицію розробника: 



«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок в м. Кременчуці» включити додатково наступні 
підпункти з наступною зміною нумерації: 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для зміни їх цільового призначення: 
2.1. ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ВИРОБНИЧО-ТОРГОВА 

КОМПАНІЯ «ЛУКАС» площею 5026 кв.м, із цільового призначення – для 
розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та 
споруд підприємств переробної, машинобудівної та іншої промисловості (код 
КВЦПЗ J 11.02) на цільове призначення – для будівництва та обслуговування 
об'єктів фізичної культури і спорту (код КВЦПЗ Е 07.02) для реконструкції 
нежитлового приміщення під фізкультурно-оздоровчий комплекс з 
приміщеннями кафе та бару з благоустроєм прилеглої території по  
вул. Чкалова, 6 …». 
 

Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 На засіданні постійної депутатської комісії (08.06.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку денного 
«Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок  в м. Кременчуці» було запропоновано: 

- питання винести на розгляд сесії за умови приведення по п.2 ПП 
«Виробничо-торгова компанія «Лукас» земельної ділянки до умов 
користування, прибравши будівельні відходи. 

 
Повідомив про результат зустрічі з  керівником «Виробничо-торгової  

компанії «Лукас» Лукацьким О.С. – за 2 місяці сміття буде прибрано. 
 (Пропозиція комісії на голосування не ставилась). 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
                               ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



 47. СЛУХАЛИ:  Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення  
технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради   

(додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
48. СЛУХАЛИ:  Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  

м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
 «Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

6... Передати Скаленко Галині Олександрівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:12:004:0626) площею 807 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Художній, 23-А… 

 
7… Передати Кришталь Надії Анатоліївні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436500:09:004:0584) площею 423 кв.м для будівництва 



і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Миколи Кучми, 43… 

 
8... Передати Гончаренко Пелагії Мефодіївні у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:06:001:1059) площею 714 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Сєдова, 37/57… 

 
9... Передати Телевех Ганні Іванівні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436100:06:001:1058) площею 932 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Гійома Боплана, 21… 

 
10... Передати Крамаренку Юрію Володимировичу та Ковалю Віктору 

Петровичу у спільну сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:07:002:0760) площею 535 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по пров. Арсенальному, 33/33… 

 
11... Передати Вербило Людмилі Іванівні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436100:04:002:0853) площею 573 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Андрія Ковальова, 19… 

 
12... Передати Захарченку Євгенію Миколайовичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:002:0759) площею 236 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Чередницькій, 35…». 
 

Голосували: «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

                  Голосували:   «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
49. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення проектів  



землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам 
в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
 «Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.2. Сердюк Ірині Володимирівні орієнтовною площею 0,0599 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 17… 

 
1.3. Андрусенко Майї Миколаївні орієнтовною площею 0,0612 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дмитра Андрусенка, 35/1… 

 
1.4. Шевченко Валентині Дмитрівні орієнтовною площею 0,0607 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дмитра Андрусенка, 33… 

 
1.5. Зуєнку Денису Сергійовичу орієнтовною площею 0,0587 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 8… 

 
1.6. Гуйді Олені Григорівні орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олега Кукси, 51… 



1.7. Уссу Данилу Степановичу орієнтовною площею 0,0592 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 6… 

 
1.8. Самойленко Катерині Вікторівні орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 9/60… 

 
1.9. Вовк Вірі Григорівні орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 7/55… 

 
1.10. Милащенко Софії Василівні орієнтовною площею 0,0592 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 10/62… 

 
1.11. Вашурі Єгору Миколайовичу орієнтовною площею 0,0832 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Енергетиків, 5-Б… 

 
1.12. Дорошенко Тетяні Іванівні орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Станіслава Душі, 54… 

 
1.13. Довбні Олександру Миколайовичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 3/53… 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки зі зміною цільового призначення у власність для будівництва 
індивідуальних гаражів: 

2.9. Сергієнку Владиславу Олексійовичу орієнтовною площею  
0,0037 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-214… 

 
2.10. Шевріну Володимиру Семеновичу орієнтовною площею 0,0064 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-88… 
 

2.11. Лісняку Андрію Вікторовичу орієнтовною площею 0,0037 га по 
вул. Володимира Великого, 86, ГК-186… 

 
4. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з наступним наданням згоди на встановлення земельного 
сервітуту громадянам, як особам, які мають спеціальні пільги: 

4.1. Горобцю Петру Федоровичу орієнтовною площею 0,0032 га для 



розміщення тимчасового гаража по вул. Республіканській, в районі житлового 
будинку № 140…». 
 

Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
50. СЛУХАЛИ:   Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
51. СЛУХАЛИ: Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та  

об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 29 
  «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 



   «не голосувало» - 2 
 

52. СЛУХАЛИ:    Про погодження технічних документацій із землеустрою  
щодо поділу та об'єднання земельних ділянок в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 29 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 2 

 
53. СЛУХАЛИ:  Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок  

в оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
 «Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

4. … Передати ОБСЛУГОВУЮЧОМУ КООПЕРАТИВУ 
«АВТОЛЮБИТЕЛЬ-3» ПО БУДІВНИЦТВУ І ЕКСПЛУАТАЦІЇ ГАРАЖІВ 
ДЛЯ ТРАНСПОРТНИХ ЗАСОБІВ ВЛАСНОГО КОРИСТУВАННЯ в 
оренду строком на двадцять п’ять років земельну ділянку площею 1183 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:07:002:0679) для експлуатації та обслуговування 



гаражів для транспортних засобів власного користування (код КВЦПЗ В 02.06) 
по пров. Героїв Бреста, 20-А … 

(пояснення начальника управління земельних ресурсів Безверхої І.О.) 
5. … Передати в рівних частках фізичній особі-підприємцю Скакаліну 

Миколі Володимировичу та фізичній особі-підприємцю Скакаліну 
Анатолію Володимировичу в оренду строком на п'ятнадцять років земельну 
ділянку площею 7 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0253) для 
експлуатації та обслуговування окремого входу з демонстраційною вітриною 
до вбудованого магазину продовольчих товарів з кафетерійним відділом (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Небесної Сотні, 6/20 … 

 
6. … Передати Грабовській Галині Іванівні в оренду строком на 

п'ятнадцять років земельну ділянку площею 236 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:07:001:0463) для експлуатації та обслуговування житлового 
будинку (код КВЦПЗ В 02.07) по пров. Льва Толстого, 36-А … 

 
7. Передати фізичній особі-підприємцю Декань Людмилі Анатоліївні в 

оренду терміном на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 16 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:08:003:0134) для експлуатації та обслуговування 
вітрини та окремого входу до приміщення магазину (код КВЦПЗ В 03.07) по 
вул. Соборній, 27 … 

 
8. … Передати фізичній особі-підприємцю Колеснікову Вадиму 

Євгенійовичу в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 
2819 кв.м (кадастровий № 5310436100:04:004:0859) для експлуатації та 
обслуговування адміністративної будівлі (код КВЦПЗ J 11.02) по  
вул. Чкалова, 194 …». 
 

Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

«9. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ЯХТКЛУБ «ПОСЕЙДОН» в оренду терміном на 
п'ятнадцять років земельну ділянку площею 28905 кв.м (кадастровий № 



5310436100:08:001:0202) для розміщення яхт-клубу (код КВЦПЗ І 10.08) по 
вул. Богдана Хмельницького, 7-А …». 
 
 Повідомив про суму заборгованості «ЯХТКЛУБУ «ПОСЕЙДОН» у 
розмірі 181 тис.грн. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 Вбачала в цьому питанні політичну складову. Зазначила, що тих 
підприємців, які мають заборгованості по сплаті податку, викликають на 
засідання комісії, заслуховують, а потім приймають рішення. Проінформувала 
про програний суд між «Кременчукводоканалом» та «Посейдоном». Вимагала 
відповіді: чому нерівний підхід до вирішення питання.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що за землю повинні плати всі. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Уточнив про розгляд цього питання на комісії. Зазначив, що ніяких листів 
з пропозиціями щодо розстрочки боргів не надходило, представника також не 
було. Зауважив, що політична складова у цьому питання ніякої ролі не грає, 
підхід  один для всіх: є  заборгованість – треба платити. Висловився щодо 
необхідності «Посейдону» разом з управлінням земельних ресурсів 
відпрацювати суму боргу, оформити необхідні документи.  
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Цікавився, чи був у них договір на оренду землі. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Пояснила, що договір у них був для розміщення «ЯХТКЛУБУ 
«ПОСЕЙДОН». Потім були звернення щодо поділу земельної ділянки, щоб 
відділити водну гладь. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію управління земельних ресурсів 
(п.9). 
 

Голосували: «за» - 3 



«утрималось» - 3 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 20 

(не підтримана пропозиція щодо передачі ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ЯХТКЛУБ «ПОСЕЙДОН» в оренду терміном на 

п'ятнадцять років земельної ділянки площею 28905 кв.м,  
не набрана необхідність голосів) 

(поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
 «Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання, вилучення та оформлення земельних 
ділянок в оренду в м. Кременчуці», а саме: у зв’язку зі сплатою в повному 
обсязі орендної плати за фактичне користування земельною ділянкою 
виключити підпункт 8.2.2. з проекту рішення, змінивши наступну нумерацію». 

 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо гр.Колеснікова В.Є., який в повному обсязі 
сплатив заборгованість за орендну плату. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію управління земельних ресурсів. 
 

           Голосували: «за» - 25 
   «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував, що на засіданні постійної депутатської комісії 
(08.06.2017) з питань бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та 
інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту 
рішення порядку денного «про надання, вилучення та оформлення земельних 
ділянок в оренду в м.Кременчуці» було запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови не включення п.9 по ТОВ «Яхтклуб 
«Посейдон» до проекту рішення до моменту погашення існуючої 
заборгованості у розмірі 181 704 грн. 

(Пропозиція на голосування не ставилась, проголосована раніше) 
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з доповненнями і змінами, як 
рішення міської ради (додається). 

 
           Голосували: «за» - 28 

   «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 1 

 
54. СЛУХАЛИ:  Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди  

земельних ділянок. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив заяву депутата Терещенка К.О. про те, що він не  буде 
голосувати з даного питання у зв’язку з конфліктом інтересів.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
  «Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
включити додатково наступні пункти: 

 

3. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 17.07.2017 
строком на двадцять п’ять років, з дати державної реєстрації права оренди 
земельної ділянки, договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів 
реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та на право 
постійного користування землею, договорів оренди землі від 17.07.2007 за  
№ 040754800273 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі 
речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 
20379802, підстава внесення запису індексний № 35164138 від 15.05.2017), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Терещенком Костянтином Олександровичем, зі зміною умов, 



на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 2250 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:06:003:0438) для будівництва, експлуатації та 
обслуговування бази для зберігання будівельних матеріалів (код КВЦПЗ  
В 03.07) по вул. Бетонній … 

 

4. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 
землі з 18.08.2017 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 18.08.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 6743616, підстава внесення запису індексний № 15278590 від 20.08.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКА ТОРГОВА 
КОМПАНІЯ», на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
площею 4984 кв.м (кадастровий номер 5310436100:04:004:0005) для 
будівництва підприємства оптової торгівлі (код КВЦПЗ В 03.09) по  
просп. Полтавському в кварталі 275 …». 
 

Голосували: «за» - 27 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
 «Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
включити додатково наступні пункти: 

 

5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 
землі з 30.09.2016 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 30.09.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 7202524, підстава внесення запису індексний № 16213443 від 02.10.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та ПРИВАТНИМ 
ПІДПРИЄМСТВОМ «МОНОЛІТБУДСЕРВІС», зі зміною умов, на підставі 
якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 25080 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:05:002:0175) для розширення виробничо-
технічної бази (код КВЦПЗ J 11.02) по вул. Василя Симоненка, 1-Е … 

 
6. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 30.09.2016 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 



зареєстрований 30.09.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 7205311, підстава внесення запису індексний № 16218880 від 02.10.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Гвоздецьким Романом Миколайовичем, зі зміною умов, на 
підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 6105 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:05:002:0173) для будівництва виробничо-
технічної бази (код КВЦПЗ В 03.07) в районі автодороги до жилого масиву 
«Млинки-Лашки» …». 
 

Голосували: «за» - 7 
   «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 17 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

На засіданні постійної депутатської комісії (08.06.2017) з питань 
бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку денного 
«Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
було запропоновано: 
- виключити п.2 проекту рішення по ТОВ Науково-виробнича інноваційна 
фірма «ВІЛП» до моменту погашення існуючої заборгованості у розмірі 51 597 
грн.». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо сплати  заборгованості фірмою «ВІЛП». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування прпозицію постійної депутатської комісії. 
 

Голосували: «за» - 27 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень і  

правок, як рішення міської ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 27 



   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 
55. СЛУХАЛИ:  Про надання земельних ділянок в постійне користування в  

м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
56. СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки  
                           земельної ділянки несільськогосподарського призначення для  
                           продажу із земель комунальної власності в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
57. СЛУХАЛИ:  Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського   
                             призначення в м. Кременчуці. 
                             Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                           ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 



58. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування   
                            в м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                 ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію розробника: 
 «…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
5. Внести зміни в пункт 9 рішення Кременчуцької міської ради від 

29.11.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання в оренду фізичній особі-підприємцю 
Філімоновій Аліні Леонідівні земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування адміністративної будівлі з виставковим залом та складськими 
приміщеннями по вул. Небесної Сотні, 66-А, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 13.12.2017». 
 
6. Внести зміни в пункт 1 рішення Кременчуцької міської ради від 

31.05.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду та відмову в наданні в оренду земельної ділянки в м. Кременчуці» щодо 
надання Гусачу Андрію Сергійовичу в оренду земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування будівлі павільйону ігрових автоматів, який 
використовується як магазин по просп. Свободи, 73-К, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 13.12.2017»; 
- замість слів «(Землі роздрібної торгівлі та комерційних послуг)» читати 

«(код КВЦПЗ В 03.07)» … 
 
7. Внести зміни в пункт 5 рішення Кременчуцької міської ради від 

29.11.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання в оренду Вознюку Сергію 
Григоровичу земельної ділянки для експлуатації та обслуговування будівлі 
магазину № 8 по пров. Солдатському, 59/3, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 13.12.2017». 



 
8. Внести зміни в пункт 5 рішення Кременчуцької міської ради від 

31.07.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання в оренду ТОВАРИСТВУ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ВИРОБНИЧА КОМПАНІЯ 
«ВЕЛЕС» земельної ділянки для експлуатації та обслуговування будівлі 
кладової з підвалом по вул. Леонова, 2-В, а саме: 

- замість слів «строком на п'ятнадцять років» читати «строком на один 
рік»; 

- замість слів «Документ, що посвідчує право користування земельною 
ділянкою, посвідчити нотаріально» читати «Документ, що посвідчує право 
користування земельною ділянкою за бажанням землекористувача може бути 
посвідчений нотаріально»; 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 13.12.2017». 
 
9. Внести зміни в пункт 26 рішення Кременчуцької міської ради від 

28.01.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання в оренду ТОВАРИСТВУ З 
ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «СОЛУМ» земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування приміщення філії банку по вул. Богдана 
Хмельницького, 1-А, а саме: 

- після слів «для експлуатації та обслуговування приміщення філії банку» 
доповнити словами «що використовується у виробничих цілях»; 

- замість слів «Встановити плату за землю в розмірі 10 % від грошової 
оцінки землі щорічно» читати «Встановити плату за землю в розмірі 3 % від 
грошової оцінки землі щорічно»; 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 13.12.2017»; 
- підпункт 26.2.4 викласти в наступній редакції «26.2.4. В місячний термін 

після державної реєстрації права оренди земельної ділянки: 
- нарахувати та сплатити орендну плату за фактичне використання 

земельної ділянки площею 1109 кв.м в розмірі 10 % від нормативної грошової 
оцінки землі за період з 11.12.2012 – дня набуття права власності на об’єкт 
нерухомого майна, розміщеного на земельній ділянці до 22.07.2013; 

- нарахувати та сплатити орендну плату за фактичне використання 
земельної ділянки площею 1108 кв.м в розмірі 3 % від нормативної грошової 
оцінки землі за період з 22.07.2013 до дня державної реєстрації права оренди 
земельної ділянки.». 
 

10. Внести зміни в пункт 9 рішення Кременчуцької міської ради  
від 04.04.2017 року «Про поновлення та відмову в поновленні договорів 

оренди земельних ділянок» щодо поновлення договору оренди землі, 
укладеного між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-



підприємцем Масалітіною Нелею Миколаївною для експлуатації та 
обслуговування будівлі магазину по вул. Велика набережна, 47-В, а саме: 

- абзац перший викласти в наступній редакції: «Поновити шляхом 
укладення договору оренди з 23.04.2017 строком на п’ятнадцять років з дати 
державної реєстрації права оренди земельної ділянки за умови виконання 
пункту 9.1. цього рішення, договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів 
реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та на право 
постійного користування землею, договорів оренди землі від 23.04.2012 за  
№ 53104000400185 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі 
речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 
18672015, підстава внесення запису індексний № 33530305 від 24.01.2017), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Масалітіною Нелею Миколаївною (ідентифікаційний номер 
2231706566), зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебуває 
земельна ділянка площею 268 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:09:004:0164) для експлуатації та обслуговування будівлі магазину 
(код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Велика набережна, 47-В.» 

- в підпункті 9.1.2 замість слів «внести відповідні зміни до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки» читати «зареєструвати право 
оренди земельної ділянки в установленому законом порядку»; 

- підпункт 9.1.3 викласти в наступній редакції: «В п’ятиденний строк 
після державної реєстрації права оренди земельної ділянки надати копію 
договору оренди землі з Витягом з Державного реєстру речових прав на 
нерухоме майно до Головного управління ДФС у Полтавській області та копію 
Витягу до Кременчуцької міської ради Полтавської області.»; 

- в підпункті 9.1.4 виключити слова «змін до зареєстрованого»; 
- замість слів «У шестимісячний термін» читати «В термін до 

13.12.2017». 
 

11. Внести зміни в пункт 1 рішення Кременчуцької міської ради  
від 04.04.2017 року «Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди 
земельних ділянок» щодо поновлення договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-підприємцем 
Мартишиною Інною Павлівною для експлуатації та обслуговування 
торговельного павільйону по вул. Івана Приходька, 30-Б у зв’язку з внесенням 
відомостей про земельну ділянку до Державного земельного кадастру, а саме: 

- замість слів «строком на один рік» читати «строком на сорок дев’ять 
років»; 

- заміть слів «(Землі іншої комерційної діяльності)» читати «(код  
КВЦПЗ В 03.07)»; 

- підпункт 1.1.1. виключити. 



 
12. Внести зміни в пункт 1 рішення Кременчуцької міської ради від 

27.09.2016 року «Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди 
земельних ділянок» щодо поновлення Кривенко Ганні Михайлівні договору 
оренди земельної ділянки для експлуатації та обслуговування окремого входу 
до вбудованого магазину продовольчих та промислових товарів по  
вул. Небесної Сотні, 9, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 
13.12.2017…». 

 
        Голосували: «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 08.06.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного «Про внесення змін до рішення органів місцевого самоврядування в м. 
Кременчуці» було запропоновано: 

- замість слів «… в шістемісячний термін читати в термін до 13.12.2017  
року і внести зміни в термін оренди виклавши в наступній редакції «…на один 
рік…». 
 

Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  
     рішення міської ради (додається). 

 
                   Голосували: «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
59. СЛУХАЛИ:  Про проведення земельних торгів в м. Кременчуці. 

       Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                      ресурсів 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії ( 08.06.2017 року) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку 
денного  «Про проведення земельних торгів  в м. Кременчуці»  було 
запропоновано: 
- питання винести на розгляд сесії за умови зазначення в.п.2.2 крок торгів 0,5% 
від стартового розміру річної орендної плати…» 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як  
     рішення міської ради (додається). 

 
                   Голосували: «за» - 28 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
60. СЛУХАЛИ:  Про виступ гарантом Кременчуцької міської ради Полтавської  
                            області по виконанню зобов’язань комунальним підприємством  
                            «Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради по  
                            договору про реструктуризацію заборгованості за спожиту  
                            електричну енергію. 
                            Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
                            Співдоповідач:Солодяшкін В.І. – генеральний директор КП  
                                                                                     «Кременчукводоканал» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
61. СЛУХАЛИ:Про викладення в новій редакції рішення Кременчуцької міської  
                           ради від 27 квітня 2016 року «Про виділення коштів за рахунок                           
                           вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2016 р.» 
                           Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу-головний  
                                                                          бухгалтер 
                            Співдоповідач: Дяковський О.В.- в.о. генерального директора  
                                                                                              КГП «Союзрембуд» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 2 

(текст рішення технічно опрацьовано) 
 
62. СЛУХАЛИ:  Про припинення права користування земельними ділянками. 
                             Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                            ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
63. СЛУХАЛИ:  Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  

        м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
64. СЛУХАЛИ: Про надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке  
                            підрядне спеціалізоване шляхове ремонтно-будівельне  
                            управління» на отримання кредитної лінії. 
                            Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

 
Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова фракції УКРОП 
 
 Зазначив, що на засіданні профільної комісії виступав проти даного 
проекту рішення, а зараз його думка змінилася. Запропонував встановити 
нормативи відрахувань від загальної суми бюджету на ремонт доріг. Висловив 
свою точку зору щодо створення регламенту бюджету міста. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив своє бачення питання, зазначив, що створення цього  
регламенту ускладнить бюджетний процес.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Висловила свою точку зору, зазначила на раціональному використанні 
міського бюджету. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 1 

  
65. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 11 травня  

        2017 року «Про затвердження комплексної програми розвитку  



                           комунального некомерційного медичного підприємства  
                           «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на 2017 рік. 
                          Доповідає: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
66. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 29 березня  
                            2016 року «Про затвердження комплексної програми розвитку  
                            комунального медичного підприємства «Лікарня  
                            Придніпровська» на 2016-2018 роки». 
                            Доповідач: Петращук Д.О. – в.о. начальника управління  
                                                                              охорони здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 21 
«утрималось» - 1 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 4 

 
Депутати  Головач О.Л, Курченко – Гай В.П., Ульянов Р.А. попросили 
зарахувати їх голоси «за», всього «за» - 24, «не голосувало» - 1. 
 
67. Різне. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Красовський К.В. – громадський активіст, ВО «Свобода» 
 

Висловив свою позицію щодо провокацій поведінки депутатів, про 
ненадання можливості виступити з деяких питань, про необхідність перевірки  
дійсних учасників АТО та  про ситуацію з КП «Кременчукводоканал».         
     
Знайденко М.І. – громадський активіст м.Кременчука 
 

Озвучив свою пропозицію щодо необхідності ремонту приміщення 
шахово-шашкового клубу «Каїса».  



Висловив  подяку депутату Шибашову В.В. 
Озвучив інформацію про фестиваль, присвячений    першому директорові 

клубу Ямпольському Ю.А. 
               
Жоган Юрій – громадський активіст м.Кременчука 
 

Запросив  на протестну акцію селян. Висловив свою точку зору відносно 
боротьби з корупцією. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував про дату наступної сесії Кременчуцької міської ради, що 
відбудеться  20 липня  2017 року. 
 Оголосив   про    закриття    ХХІІІ   сесії    Кременчуцької    міської    ради  
VІІ скликання. 
 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


